
   
 

 Interpellation 
 
 

 
       Till Anna-Lena Danielsson 
       Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande 
 
 
 
Är det en långsiktig nedmontering av vården i södra Lappland vi nu ser? 
  

Vi Kristdemokrater värnar om vård för hela länets befolkning. Man ska kunna bo och leva i 

hela vårt län. Och inte minst bonde i södra Lappland där Lycksele lasarett är navet men en 

viktig del är också sjukstugorna och de akutplatser som finns.  

För en tid sedan fick vi information att från och med den 5 juni blir det förändringar kring 

öppethållande och tillgänglighet till Malå sjukstuga. Till följd av personalbrist stängs Malå 

sjukstugas fyra akutplatser som ligger i anslutning till kommunens särskilda bonde 

Tjamstagården.  

Tanken med nära vård är mer tillgänglig, närmare vård som tillsammans med nya 

arbetssätt i vården innebär att resurserna inom vård och omsorg kan användas bättre och 

därmed räcka till fler samt bli mer individanpassad.  

Sjukstugorna är en stor och viktig del i omstruktureringen till Nära vård. När nu platser 

stängs motverkas arbetet med nära vård väsentligt.  

 
Utifrån ovanstående vill jag ställa följande frågor: 
 

• Är akutplatserna i Malå stängda för gott? 
 

• Är löftet om hälsocentral i varje kommun inte aktuellt längre? 
 
 
Betty-Ann Nilsson 
Kristdemokraterna 


